



ONLIGHT

Performances - Installations

FRANKFURT LAB, SCHMIDTSTRASSE 12 - SATURDAY/SAMSTAG, 7. FEBRUARY, 18-22:00
WEEKEND by K.A.U. - in TOWER 185, FRIEDRICH-EBERT-ANLAGE 35-37 - SATURDAY/SAMSTAG, from/ab 18:00

ON LIGHT

PERFORMANCES - INSTALLATIONS

Presentation of a collaborative project between the Institute for Applied Theatre Studies (ATW) Justus-Liebig University, Gießen (Prof. Heiner Goebbels) and the Städelschule Architecture Class (SAC), Frankfurt (Prof. Daniel Birnbaum and Prof. Johan Bettum).

Präsentation eines Gemeinschaftsprojekts zwischen dem Institut für Angewandte Theaterwissenschaft (ATW) Justus-Liebig Universität, Gießen (Prof. Heiner Goebbels) und der Städelschule Architekturklasse (SAC), Frankfurt (Prof. Daniel Birnbaum und Prof. Johan Bettum).

ON LIGHT presents the results that span from choreographic works to installations that deform our perception of irradiated spaces. Each performance and installation presents its own pulse, reflecting the physics of light and the existential drama that its presence or absence implies.

ON LIGHT präsentiert die Resultate dieser Untersuchung und reicht von choreografischen Arbeiten bis zu systematischen Konstruktionen, die unsere Wahrnehmung erleuchteter Räume herausfordert. Jede dieser Performances und Installationen hat ihr eigenes Zeitmaß und reflektiert dabei die physikalische Beschaffenheit des Lichts ebenso wie das existentielle Drama seiner Präsenz oder Abwesenheit.

WITH WORKS BY / MIT ARBEITEN VON: Tamara Antonijevic - Phillip Bergmann - Tatiana Danilova - Gregor Glogowski - Eva Goula - Alisa Hecke - Johanna Herschel - Benjamin Hoesch - Catalina Insignares - Satish Saklani Kumar - Ilya Moiseev - Gianna Pargaetzi - Nathaphon Phantounarakul - Bhumibhat Promboot - David Rittershaus - Sudipti Roychoudhury - Matthias Schoenijahn - Shridhar Shenoy - Irin Siriwattanagul - Susanna Smailova - Else Tunemyr

ON LIGHT, Frankfurt LAB
Schmidtstrasse 12
Saturday / Samstag, February 7
18:00-22:00

WEEKEND by K.A.U. – TOWER 185
Friedrich-Ebert-Anlage 35-37
Saturday / Samstag, February 7
from 18:00
One-to-one performance
Anmeldung über / Please book a 10min slot at
<http://doodle.com/25p57wvzzg75nen4>
Please be in the lobby of TOWER 185 ten minutes before scheduled event.
Bitte erscheint 10 Minuten vor dem Termin im Foyer des TOWER 185.

ATW

Institut für Angewandte
Theaterwissenschaft



SAC